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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia cestovného ruchu

Zápisnica č. 2/2023
zo zasadnutia komisie zo dňa 15.11.2023

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
2. Informácia o vývoji rokovaní o vstupe do OOCR
3. Potreba predajných propagačných materiálov
4. Návrhy a podnety pre rozvoj CR v roku 2024
5. Rôzne
6. Záver

K bodu č. 1:
Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Ing. Iveta Antalová, ktorá privítala prítomných
členov komisie a ostatných prítomných.

K bodu č. 2:
Informácia prednostu MsÚ p. Františka Sádeckého o vývoji rokovaní o vstupe do OOCR. Momentálne
sa pripravuje stretnutie s primátorom mesta Dubnice ohľadom možnej spolupráce a spoločného
vstupu do OOCR Trenčín a okolie. Vzhľadom k aktuálnej situácii oboch samospráv a prípravných
prác spojených s tvorbou rozpočtu na rok 2024 sa stretnutie uskutoční až po skončení a schválení
tejto dôležitej úlohy.

K bodu č. 3:
Prerokovanie potreby predajných propagačných materiálov mesta Nové Mesto nad Váhom.
Vzhľadom k tomu, že počas turistickej sezóny sa predsedníčka ako aj ostatní členovia komisie stretli
s  dopytom  po  magnetkách,  pohľadniciach  a  iných  propagačných  predmetoch  mesta,  komisia
navrhuje, aby sa v rozpočte na nasledujúce obdobie rátalo aj s položkou na vytvorenie vlastných
reklamných predmetov mesta. Pán prednosta s daným návrhom súhlasí a vidí priestor na predaj
suvenírov aj v novo otvorenom klientskom centre, ktoré sa pripravuje pre občanov mesta.

K bodu č. 4:
Predsedníčka komisie pripomenula vedeniu mesta, aby sa v nasledujúcom roku aktualizovala suma
za daň za  ubytovanie,  ako  bolo  spomínané na  predchádzajúcich  zasadaniach komisie.  Zároveň
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vyzvala jednotlivých členov komisie, aby prispeli svojimi návrhmi, víziami a podnetmi pre rozvoj
cestovného ruchu v roku 2024. Na nasledujúcich stretnutiach sa jednotlivým návrhom bude komisia
venovať.

K bodu č. 5:
Diskusia k bodu Rôzne prebehla v rámci interakcií v predchádzajúcich bodoch programu.

K bodu č. 6:
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.

Ing. Iveta Antalova
predseda komisie tajomníčka komisie

Priloha:


